

台灣安東帕公司是您的新事業夥伴

親愛的女士/先生們

誠如您以往所了解及信賴的高階精密儀器供應商安東帕公司,與台灣的總代理商恆茂有限公司已有超過 15 年以上的合作關係,並攜手在業界中提供高品質的技術服務與支援。

Anton Paar GmbH 一直以來非常肯定恆茂有限公司在精密儀器產業中的幫助,誠摯感謝過去的合作關係。

在恆茂有限公司的悉心經營之下,Anton Paar 的產品得以在台灣市場穩定發展,而為了更加深耕台灣市場與提供即時服務,Anton Paar GmbH 已在台灣成立分公司,並正式命名為台灣安東帕有限公司。

自 2019 年 1 月 1 日起, 台灣安東帕有限公司會主要負責 Anton Paar 所有產品在台灣市場的銷售與售後服務。

台灣安東帕有限公司的主要辦公室位在台北市南港區,業務及客服部門的同仁們也是您之前所非常熟悉的團隊,無論在提供應用新知,銷售服務與客服支援方面,我們都很期待與您再次會面。

特此通知自 2019 年 1 月 1 日起, 在 貴司之前與恆茂有限公司所有進行中的業務往來 與商業行為案件,皆會由台灣安東帕有限公司繼續提供服務。

在此非常感謝及獻給您最真誠的祝福

Dr. Friedrich Santner

CEO Anton Paar GmbH

吳賢明

恆茂有限公司

我們的聯絡方式如下:

台灣安東帕有限公司

115 台北市南港區成功路一段 32 號 6 樓之 3

T: +886 2 8979 8228 F: +886 2 8979 8258

info.tw@anton-paar.com www.anton-paa<u>r.tw</u>





Anton Paar Taiwan Co. Ltd. as your new partner in Taiwan

Dear Sir or Madam,

You know and rely on the quality of Anton Paar's high-precision measuring instruments. For more than 15 years Hammer Trading Company Ltd. was our distribution partner and has provided high quality advice, service and support for Anton Paar's products in Taiwan.

Anton Paar GmbH has always rated Hammer Trading highly and would like to thank them for the good cooperative relationship. With Hammer Trading Anton Paar's high-precision measuring instruments were in the best hands.

To strengthen activities in Taiwan and provide you with the best support via Anton Paar specialists, Anton Paar GmbH has now established a subsidiary in Taiwan, Anton Paar Taiwan Co. Ltd.

From 1 January 2019, Anton Paar Taiwan Co Ltd. exclusively distributes and services the Anton Paar products on the Taiwanese market.

Anton Paar Taiwan, based in Nangang District in Taipei, is at your disposal. Most of our team in Sales and Service is already well-known to you. They are looking forward to meeting you again and providing you with our high quality application know-how and sales and service support.

Further negotiations on all ongoing and open projects and quotations done by Hammer Trading are taken over by the Anton Paar Taiwan team per 1 January.

With best regards,

Dr. Friedrich Santner CEO Anton Paar GmbH Thank you for your loyalty,

Sam Wu

Hammer Trading Company Co. Ltd.

Your new contact:

Anton Paar Taiwan Co Ltd. 6F-3, No. 32, Section 1, Chenggong Road Nangang District, Taipei City 115 Taiwan

T: +886 2 8979 8228 F: +886 2 8979 8258 info.tw@anton-paar.com www.anton-paar.tw

